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◆产品特性曲线图

Product Characteristic Curve

附录 Appendix
◆ 推荐的 PCB布线：

Suggested PCB layout:

* E形外电极方式产品：

E-shaped outer electrode method products:

注：1.如图所示为罗杰斯 RO4350B 板材的共面波导参数，厚度为 0.508±0.038mm。 覆铜厚度：每面 1/2 盎司。 对于其他板材，馈线宽度和

间隙可能需要修改。Coplanar wave guide parameters are shown for Rogers RO4350B with thickness 0.508Ñ0.038mm. Copper: 1/2

OZ.each side. For other materials trace width & gap may need to be modified.

2.PCB底面为连续接地层。Bottom side of the pcb is continuous ground plane.

表示带 SMOBC的 PCB铜布局（裸铜上的阻焊层）Denotes pcb copper layout with smobc. (solder mask over bare copper)

表示不含阻焊层的铜焊盘图案。Denotes copper land pattern free of solder mask.
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◆ 包装

Packaging

* 塑料带编带 Embossed Taping

适用于2012、3216：

For 2012、3216：

单位 unit: mm

型号 Type A0 B0 W F E t

2012 2.35Ñ0.10 1.65Ñ0.10 8.00Ñ0.20 3.50Ñ0.05 1.75Ñ0.10 0.25Ñ0.05

3216 3.50Ñ0.20 1.90Ñ0.20 8.00Ñ0.20 3.50Ñ0.05 1.75Ñ0.10 0.25Ñ0.05

型号 Type P P0 P1 ʌD0 ʌD1 K0

2012 4.00Ñ0.10 4.00Ñ0.10 2.00Ñ0.05 1.50+0.10/-0 1.50Ñ0.10 1.00Ñ0.10

3216 4.00Ñ0.10 4.00Ñ0.10 2.00Ñ0.05 1.50+0.10/-0 1.50Ñ0.10 1.20Ñ0.10

* 卷盘 Reel

单位 unit: mm

型号 Type
M W T A B C D

2012、3216 178Ñ2.0 13.0Ñ0.5 15.5Ñ1.5 2.0Ñ0.5 13.0Ñ0.5 21.0Ñ0.5 57.0Ñ2.0

* 编带包装能力 Taping Ability

面带拉力 Top tape peel strength

面带拉力强度为 11~70g（0.1N~0.7N），速度：300mm/min,经下列试验后不允许有破裂断带现象。

Peel strength is 11~70g (0.1N~0.7N),with speed of 300mm/min,and should not have flash and tear after peeling.
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测试方法 Test method:

产品松动自如， 无粘面胶带、底胶带现象。

Filter is free, no sticking to top tape and bottom tape.

产品易从载带中取出， 且产品孔无机械损伤。

Filter is easy to take out from carrier tape and chip hole have no mechanical damage.

* 包装数量 Packaging Quantity

包装方法

Packaging style

编带

Tape & reel

塑料袋散装

Case

型号 Type 2012、3216 2012、3216

数量

Quantity(pcs)
Ò3000 Ò10000

◆ LTCC天线使用说明

LTCC Antenna Instructions for Use

* 本产品在以下特殊环境下应用，性能可能会受到影响：

Application of the products in a special environment can deteriorate product performance:

1、在各种类型的液体，包括水、油、化学品、有机溶剂的使用。

Use in various types of liquid, including water, oils, chemicals, and organic solvents.

2、在户外直接暴露在阳光的地方，或在灰尘多的地方使用。

Use outdoors where the products are exposed to direct sunlight, or in dusty places.

3、在产品暴露的地方，有海风或腐蚀性气体，包括氯气、硫化氢、氨气、二氧化硫、二氧化氮等。

Use in places where the products are exposed to sea winds or corrosive gases, including Cl2, H2S, Nh3, SO2, and No2 etc.

4、在产品暴露于静电或强电磁波的地方使用。

Use in places where the products are exposed to static electricity or strong electromagnetic waves.

5、在产生热量的部件、塑料线，或其他易燃物品附近使用。

Use in proximity to heat-producing components, plastic cords, or other flammable items.

6、在用树脂或其他涂层材料密封产品的情况下使用。

Use involving sealing or coating the products with resin or other coating materials.

7、焊接后使用不洁焊料或使用水或水溶性清洗剂清洗产品。

载带

Carrier tape

底带

Bottom tape

面胶

Top tape

拉力方向

Peeling direction
165°~180°
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Use involving unclean solder or use of water or water-soluble cleaning agents for cleaning after soldering.

8、片式天线的基材主要是氧化铝和玻璃。由于和安装基板的热膨胀系数不同，在反复施加提供热循环等热应力时，接合

部的焊锡（焊缝部）有时会发生裂纹。如果环境温度反复发生很大的变动，并且载荷反复进行 ON/OFF，则需要注意龟裂的发生。因热

应力而发生的龟裂，取决于所安装的焊盘的大小、焊锡量、安装基板的散热性等，因此在环境温 度有很大的变化或载荷 ON/OFF 的条

件下使用时，请充分注意以进行设计。

The substrate of chip antenna are mainly alumina and glass. Cracks may occur at the connection of solder (solder fillet

portion) due to the difference of the coefficient of thermal expansion from a mounting board

e ɼ�R�F�Ietcche

l

glnna

�W

�P �D�” �G

due
�R �I

�J �O �V �Q �Q �D

o
a

�V �H �U�Iddueoamf�G �L �I �I �H �U�P�Q �W�Rts.�& �U�V �U �Gf innon�” �U �R �H �I �I �L �F �Slm(soMntng
se
rlpt
g

l

ɼ

mfdiffermntoas.i
m

a

e

ɼ
cksiʧdtedi d

b

i

m

a

o

e

f

i

c

m

n

t

romtheter
e

yhe
e

s.

thpexpanmnt
amoun

ing

b

hetɼ

l orferlksnnida�I �L �F�V �X�Sgen
cleasrd

rom�V �U �R �H �I �I �L �F �Glhe
orocfMnceng

se
n
gl

idyt? ᾲ Ⱬ Ї u ὦ Ὠ ὦ Ὥ װ eo
se
d llocmounleaso

mafthmounet

thes
u

se
leaheּזafthmounol

e

א

d

s
s

u

h

m
o

u

n

di

ɼ rocwubstnghmounteethsuhd
ma iese

onlntti ntinanio irooɼ ֥ Ὠ ḱ װ fnnidafic rdeoonon d hadf
gl f

ksomnai
bo

dnthi
bna

onoficon llt

r

ɻ

֥

װ

e

r

nmoun eoirfice
se u
a

o
uto

onon ntsrdmɼirficlonon ntinirodernr urfrrr

der

oer r

der ur

r

oer r rװ u Ủuү ¡ װ ɼ

ineer rso

n ɼ

lon

nnmu

due i
o

g

sh

e

o

niog

uto

teeirt
a

serfntrnא d

r

r

rԉװ rװ rװ rװ rװ ῀ rװrȾװ ὦ r

rװ

ᾚu r rװ я rװ ₴ se.װ
a

sonorlszc
a

or

a

d lltcnficnelpannnaflfferelg
glnoda

mogexpansnof cetoonon dficco llocnexksnorounceynononnaounsintooe װ

a

ou]װ

a

na ��)� �Q€ �	 �Dװu


